

## Referat

Peder Skrams Gruppe, Generalforsamling 2017

Sted: Olufsborg, Sondrupvej 58, 8350 Hundslund

søndag den 26. februar, kl. 10 - 12



- a. Valg af dirigent, *Kristian blev valgt*  
Valg af referent, *Marie blev valgt*  
*Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen er rettidigt indkaldt*
  
- b. Beretning fra bestyrelsen, *er udsendt på mail*  
  
*Der var ingen spørgsmål eller kommentarer til beretningen.*  
  
*Beretning fra ledergruppen, er udsendt på mail*  
*Mogens viste billeder fra alle ture og arrangementer og gjorde reklame for Spejdernes Lejr, hvor sidste tilmelding er torsdag d. 2. marts*
  
- c. Fremlæggelse af årsregnskab for 2016 til godkendelse  
  
*Der var enkelte opklarende spørgsmål. Regnskabet blev godkendt uden indvendinger.*
  
- d. Behandling af indkomne forslag  
*Der er kun indkommet 1 forslag fra bestyrelsen om at give hvert barn et tilskud til Spejdernes Lejr på 50 kr. pr dag de deltager.*  
*Der drøftes, om pengene kan bruges bedre som yderligere opsparing til et nyt tag. Det er dog nemmere at søge penge hjem til et tag end til deltagelse på en lejr.*  
*Der høres til om der er tænkt på, at nogen familier kan være i økonomiske problemer. Gruppen vil gerne hjælpe med det og kan evt. søge hjælp hos Broen i Horsens. Vi opfordrer jer til at opsøge lederne, hvis I er i den situation.*

### **Afstemning**

*Imod: 0*

*Ønsker ikke at stemme 0*

*For: resten*

- e. Væsentlige beslutninger om gruppens fremtid herunder:
  1. Fremlæggelse af gruppens udviklingsplan med hovedindsatsområder for indeværende år.  
*Planen er ikke væsentlig ændret i år, men vi arbejder på de samme fokuspunkter, som vi har arbejdet med de seneste år. Hold os gerne op på planen løbende.*  
*Der er forslag om at lægge information op på Facebookgruppen om, at nu er der nyt Move Magasin eller anden information om fx PUF- eller PLAN-kurser. Det vil vi gerne. Spørg os endelig! Hvis der er noget, der er spændende.*

*Forældre er altid velkomne til møder og på ture, hvis man har lyst til at finde ud af, hvad vi går og laver.*

*Generalforsamlingen godkendte punktet.*

2. Beslutning i øvrigt om gruppens udvikling, spejderarbejde m.v.

*Der var ingen drøftelse*

*Generalforsamlingen godkendte punktet.*

3. Vedtagelse af budget for 2017, herunder fastlæggelse af medlemskontingent.

*Udgifter til ture og lejre bliver høj, da vi skal på 2017 Lejr. Vi har sparet op til det. Der var ingen spørgsmål. Der kommer et ændret budget – 12.500 kr. som ca. er det beløb der forventes at svare til tilskud til børnene til Spejdernes lejr.*

*Generalforsamlingen godkendte punktet.*

- f. Fastlæggelse af antallet af bestyrelsesmedlemmer.

*Vi opfylder mindstekravene og fortsætter.*

- g. Valg til bestyrelse af:

1. bestyrelsesformand (2-årig post), kasserer og eventuelt øvrige forældrerepræsentanter)

Formand (2 årig post): Pia Kjær Madsen. Ikke på valg

Kasserer (2 årig post): Marianne Sørensen. På valg. Ønsker at genopstille

*Generalforsamlingen genvalgte Marianne*

Forældrerepræsentant (2 årig post): Mai Klavsén. Er på valg. Ønsker ikke at genopstille.

*Generalforsamlingen godkendte Magnus Gisslasson som forældrerepræsentant.*

Forældrerepræsentant (2 årig post): Charlotte Høj. Er ikke på valg.

Forældrerepræsentant, (2 årig post): Tommy Lorentzen. Er ikke på valg.

Forældrerepræsentant, (2 årig post): Mai-Britt Bruun melder sig på banen.

*Generalforsamlingen godkender Mai-Britt.*

2. unge

Ungerepræsentant (1 årig post) Rasmus Emdal. Er på valg. Ønsker at genopstille.

*Generalforsamlingen genvalgte Rasmus*

3. ledere, herunder mindst 1 gruppeleder

*Forslag:*

Mogens Hede Jørgensen, gruppeleder

Mads Gregersen, lederrepræsentant

Nisse, lederrepræsentant

Kristian Thomsen, lederrepræsentant

*Generalforsamlingen godkendte lederrepræsentanterne*

4. suppleanter

Suppleant (1 årig post), Max Klavsén. Er på valg. Ønsker at genopstille.

*Generalforsamlingen godkendte Max*

Jeppe Møller meldte sig på banen som 2. suppleant  
*Generalforsamlingen godkendte Jeppe.*

- h. Dato for 1. bestyrelsesmøde efter grupperådsmødet.  
*Da vi er heldige med at der er nye forældre, der har meldt sig til bestyrelsen, bliver dato for næste bestyrelsesmøde aftalt i bestyrelsen og meldt ud.  
Der er aftalt, at bestyrelsesmøderne fremover meldes ud på Facebookgruppen, så man har mulighed for at deltage, hvis man har tid og lyst.*

- i. Valg af gruppens to repræsentanter til korpset  
*Generalforsamlingen godkendte Mogens og Nisse*

- j. Valg af gruppens fem repræsentanter til divisionsrådet  
*Nisse, Pia, Mogens, Tommy og Kristian. Mødet foregår d. 4/4 i Østbirk  
Generalforsamlingen godkendte personerne*

- k. Valg af revisor og revisorsuppleant, (1-årig post)

Revisor: Bo Laursen, ønsker at genopstille, *Generalforsamlingen godkendte Bo*

Revisorsuppleant: Per Nybye, ønsker at genopstille, *Generalforsamlingen godkendte Per*

- l. Orientering fra korpset

*Ingen punkter*

- m. Beretning fra større arrangementer i gruppen  
*Se under gruppelederens beretning*

- n. Eventuelt

*Lederne takkes for at tage sig godt af børnene. Det er ingen sag med de skønne unger, der er leveret til gruppen.*

*Karen minder os om, at vi gerne må låne plads og vand hos dem.*

*Sct. Georgsdag laver vi til et arrangement i spejderhytten, hvor man kan se, hvad vi laver.*

*Der er forslag om at invitere godtfolk til og lave aktiviteter for på den måde at tjene til gruppen.  
Der kunne laves et udvalg forældre, der kunne tænke i de baner. Det vil være velkomment og vi vil gerne bakke op om det.*

*En opgave for det udvalg kunne også være at søge sponsorater hos lokale virksomheder*

*Følgende forældre meldte sig til støtte-udvalget:*

*Thomas Børgesen*

*Ulrik Pedersen*

*Ulrik Nørreris*

*Cecilie Steinmeyer Ell*

*De melder ud på Facebookgruppen.*

Referatet godkendt

Østbirk den

15/3 2017



---

Dirigent, Kristian Thomsen

Østbirk den

15/3



---

Formand, Pia Kjær Madsen